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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Irene Lindström. Protokollet justeras elektroniskt och underteck-

nas vid nästa sammanträde den 21/10 2015 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Ett stort antal flyktingar har kommit till Stockholm sista 

tiden och fortsätter komma. Socialtjänstförvaltningen 

som har det övergripande ansvaret för att ta emot flyk-

tingarna har stor brist på boende för alla och alla stadsdel-

förvaltningar uppmanas att söka boendealternativ. 

Staden går också ut med en förfrågan till anställd om-

sorgspersonal om det finns intresse att arbeta extra med 

omvårdnad i de lokaler som staden ev. behöver öppna för 

flyktingar. Även uppdrag som myndighetsutövare kan bli 

aktuellt. 

 

Alla utförare inom äldreomsorgen kan nu ansöka om me-

del för att öka bemanningen i sin verksamhet. Pengarna 

är ett statsbidrag och Stockholms stad ska fördela 87 mil-

joner kronor under 2015. Alla verksamheter belägna i 

Stockholms stad kan ansöka om del i pengarna. Den 

kommunala äldreomsorgen kommer att ansöka om medel 

bl.a. för de deltidsanställda som arbetar heltid utifrån be-

hov.  
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Förvaltningen har erhållit en skrivelse från Familjebostä-

der där det framgår att polisen kommer att hyra de lokaler 

där Rinkeby vård- och omsorgsboende nu är beläget. 

Detta innebär att boendet avvecklas och de äldre som bor 

där måste välja ett annat boende. Gunilla och beställar-

chefen Aila Laukkonen informerar de äldre och deras an-

höriga om detta i dagarna och förhör sig om vilka önske-

mål som finns. Även personalen har informerats om eva-

kueringen. Senast den 1 april 2016 ska boendet vara tömt. 

Ett nytt vård- och omsorgsboende i Rinkeby med 50 plat-

ser är beställt av Micasa men beräknas vara klart först i 

slutet på 2018. 

 

Förvaltningen presenterar budget 2016 för råden den 24 

november kl. 15.00. Irene framför önskemål om att bud-

getgenomgången ska vara mer utförlig i år än tidigare. 

Gunilla framför detta till berörda. 

 

Det besök som rådet planerats göra i Norrtälje för att stu-

dera hur deras kommunala hemsjukvård fungerar skjuts 

upp till början av nästa år. 

 

Rådet kommer den 18 november göra ett besök på Skan-

sen där en guide kommer att berätta om hur det var att 

vara äldre i Sverige förr. Efter det intas lunch och sedan 

har rådet sammanträde i lokal på Skansen. 

  

Äldreförvaltningen kommer att utreda ett förslag om att 

införa ramtider inom hemtjänsten i Stockholm inför bud-

get 2017. Enligt förslaget skulle Rinkeby-Kista, Enskede-

Årsta-Vantör och Östermalm bli försöksstadsdelar. 

 

Den nye stadsdelsdirektören Patrik Derk kommer att in-

bjudas till rådet i början på nästa år. 

  

 

b. Statistikuppgifter och lediga platser inom äldreomsorgens 

boendeformer i Rinkeby-Kista.  

Ingen statistik fanns tillgänglig. 

 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde, reflektioner 

 

-Stopp för nya anhöriganställningar fr.o.m. 1 januari 2016. Rådet 

undrar hur många anhöriganställningar det finns inom stadsdels-
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området. Gunilla svarar att det går  inte att exakt ange då de pri-

vata utförarna ej är skyldiga att informera biståndshandläggarna 

om det. Men det är troligt att många av företagen använder sig av 

den anställningsformen. 

 

 

§7 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Lokalen i Rinkeby har f.n. bara öppet mellan 11-15 på vardagar-

na. Hossein som arbetar på uppdrag av arbetsförmedlingen på 

mötesplatsen är sjukskriven och det är oklart när han kan komma 

tillbaka. Medlemmarna sköter f.n. själva det praktiska arbete som 

Hossein gjort och även öppning och stängning av lokalen. Ett 

förslag från Gunilla är att Nevart kontaktar arbetsförmedlingen 

och hör om det finns någon annan som kan ta över om Hossein 

blir långvarigt borta. 

 

Lokalen i Husby, nyckel till nya lokalen har överlämnats men det 

är en hel del pyssel som återstår innan föreningarna kan flytta in. 

Hantverkarna är inte heller klara med allt. 

   

Sievert har varit i kontakt med det kurdiska centret för äldre och 

funktionshindrade som har lokal på Sibeliusgången i Akalla. Det 

är en stor lokal som äldreförvaltningen har betalat för i många år. 

Lokalen används mellan 15-21 alla dagar i veckan och står tom 

fram till dess. Ett förslag är att kunna upprätta ett gym i denna 

lokal som de olika föreningar gemensamt skulle kunna nyttja. 

Kurdiska centret är ålagda i sitt uppdrag av äldreförvaltningen att 

aktivt samverka med andra föreningar för pensionärer i området. 

Någon samverkan har knappt förekommit sista åren men det är 

angeläget att den kommer igång. Gunilla understryker att sam-

verkan självklart ska ske. 

 

Lokalen i Akalla, avtalet klart men datum för inflyttning inte 

fastställt.  

 

§8 

Övriga frågor 

Anhörigkonsulent Marie Svärd vill komma och träffa rådet. Hon 

inbjuds till nästa sammanträde 21 oktober. 

 

De båda råden kommer att gemensamt träffa nämnden före deras 

sammanträde den 29 oktober. De frågor som rådet vill ställa till 

nämnden ska vara inskickade till rådets sekreterare senast 12 ok-

tober. 

 

Rådet har fått ta del av det samverkansprogram för vård, omsorg 

och behandling av de demenssjuka i stadsdelsområdet som upp-
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rättats mellan förvaltningen och primärvård, primärvårds Rehab 

och minnesmottagningen. Programmet redovisas för nämnden i 

oktober. 

 

Förvaltningen ska besvara en remiss från kommunstyrelsen om 

skillnadernas Stockholm. Remissen skickas ut till rådet för syn-

punkter. Ev. synpunkter ska vara rådets sekreterare tillhanda sen-

ast 29 september. 

 

 

§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum tisdagen den 21 oktober 2015  kl. 

10.00 på stadsdelsförvaltningen.  Förmöte från 9.30. 

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


